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Elinor Schad Lärarlag kurs I Inst för psykologi 
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§ I. 

§ 2. 

§ 3. 

§ 4. 

J usteringsperson Erik Pålsson utses. 

Fastställande av dagordningen Dagordningen fastställs enligt utskick. 

Föregående protokoll 

Studierektor: 
a) Rapport från institutionsstyrelsemötet 24/1 

b) Schema ht23 

Föregående protokoll läggs med godkännande till handlingarna. 

a) Jonas Bjärehed lyfter: 
- Breddad rekrytering, arbete pågår framför allt kopplat till 
psykologprogrammet och möjliga modeller till alternativa urval. 
Mer utförlig presentation och diskussion kommer på ett senare 
ledningsgruppsmöte. 
- Utvecklingsplanen godkändes, för vidare befordran till 
fakultetsstyrelsen. 
- Översyn köpta utbildningstjänster; se vidare§ 7. 
- ChatGPT; se vidare § 6. 

b) Schema ht23, instruktioner och schemaförslag skickas ut 
fredag 3/2. 
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c) tel0 ht22 och tel vt23 

c) Te I 0 ht22 hade 34 studenter. Mötesdagen är 26 helt klara; en 
har valt omregistrering vt23 och övriga är på väg att bli klara. 

Te 1, antagna vt23, har denna mötesdag 48, 31 kvinnor och 17 
män. Åldern varierar 19-45 (ht22: 19-36; vt22: 19-41). 
Genomsnittsåldern är 26,64 (ht22: 23,36; vt22: 24,45). 29 av 48 
(ht22: 37 av 47; vt22: 34 av 46) är 25 år eller yngre. 
För de olika kvotgrupperna ser genomsnittsåldern ut som 

följer: BI - 22,8 (ht22: 20,92; vt22: 23,88); Bli - 28 (ht22: 25); 
HP - 31,5 (ht22: 25,06; vt22: 25, 12). 
Antagningspoäng: Bl - 21,50 (ht22: 22,08; vt22: 21,46; ht2 l) 

(max 22,5), Bli - 21,20 (ht22: 21,40; vt22: 21,50; ht2 l: 21,67) 
(max 22,5), BF - 4 (max 4,00), HP - 1,70 (ht22: 1,70; vt22: 
1,70) (max 2,00). 

d) te 10 ht22 utvärdering av examensmålen 

e) Återkoppling PsychTherapy från biblioteket 

§ 5. Suppleanter till ledamöter i ledningsgruppen 
vt23, kompletteringar 

§ 6. ChatGPT 

§ 7. Översyn köpta utbildningstjänster 

d) Den utvärdering av examensmålen som te 10 ht22 har gjort 
visar i stort samma resultat som tidigare terminer. 
Examensmålet om mäns våld mot kvinnor och våld i nära 

relationer har efterhand fått allt högre skattningar. 
Miljöpsykologi är fortfarande svårgreppbart, 
Kursgruppsklimatet var gott. 
Denna terminsgrupp har fått en stor del av utbildningen på 

distans men verkar ha klarat det bra. 

e) Biblioteket har meddelat att användingen av PsychTherapy har 
ökat, fler tittar på filmer där; kostnaden per använding har 
sjunkit. Biblioteket är nöjda med användingen/nyttjandegraden. 
Jonas Bjärehed återkopplar att vi är nöjda med denna viktiga 
resurs. 
Frågan lyfts om vi kan skapa eget material, med hjälp av ny 

kommunikatör, teknik och kunskap finns. 

Förslag på kompletteringar av suppleanter till ledamöter i 
ledningsgruppen vt23: 
Kurs 1: Patric Nordbeck 
Kurs 7 och 9: Pelle Olsson 
Kurs 10: Bengt Brattgård. 
Mötet bifaller lagt förslag. 

ChatGPT är en gratis chatbot som kan generera meningsfulla 
svar, utvecklad med Al. Det kommer att få konsekvenser för 
uppgifter och examinationsformer; Urkund känner inte av att text 
är skapad med ChatGPT. 
Prefekt Sofia Bunke har föreslagit att en arbetsgrupp tillsätts. 

Studenter med pedagogiskt stöd med rekommendationen att sitta 
enskilt får inte den övervakning som behövs när det gäller 
salstenta i lnspera utan Safe Exam Browser (programmet som 
stänger datorn för internet). Därför föreslås att dessa studenter 
antingen placeras i mindre grupp eller får skriva manuellt. 

Prefekterna önskar en översyn av köpta utbildningstjänster, 
Förslag presenterades på institutionsstyrelsemötet 24/1. Efter 
diskussion bordlades förslaget till nästa möte. 
Bakgrund är behov av översyn av kostnader och eventuella 

kommande besparingar, samt de nu gällande LAS-reglerna. 
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Jonas Bjärhed ber ledningen att förtydliga kring syftena. 

§ 8. Pedagogisk utvecklingstid 

§ 9. Rapporter: 
a) Studentrepresentanterna 
b) Y rkeslivsrepresentanterna 

§ I 0. Utvecklingsplan, fortsatt arbete 

§ 11. Elia Psouni: dålig arbetsmiljö i 
undervisnings lokaler 

Jonas Bjärehed påminner om möjligheten att söka pedagogisk 
utvecklingstid. Psykologprogrammet förfogar över 190 
klocktimmar per år. Ansökan ska gälla frågor utöver vanlig 
kursutveckling. Återkoppling ska ske till ledningsgruppen. 

a) Erik Pålsson har inget särskilt att rapportera. Möte med 
terminsombuden ska hållas inför nästa ledningsgruppsmöte. 

b) Dariush Djamnezhad har inget särskilt att rapportera. 

Njördur Viborg undrar om eventuella planer på att PTP-tjänst 
skulle ingå i psykologprogrammet, på motsvarande sätt som för 
andra legitimationsgrundande utbildningar. Frågan diskuteras på 
olika håll men i dagsläget verkar ingen driva den. En sådan 
ändring skulle dessutom ta lång tid att få införd. 

Utvecklingsplanen har alltså godkänts av institutionsstyrelsen 
och ska nu till fakulteten. 

Jonas Bjärehed föreslår att fortsatt arbete fokuserar på några 
punkter och att arbetsgrupper tillsätts. Jonas Bjärehed hör med 
institutionsledningen om det finns utrymme för fler klocktimmar 
för detta. 
Förslag till punkter att arbeta vidare med: 

- Länkning av olika dokument, examensmål - lärandemål, 
översyn av lärandemål. 
- Omvärldsanalys. 
- Utformning av kurs- och kursutvärderingar. 
- Hälsopromotion, förebyggande arbete, Agenda 2030, 
hållbarhet. 
Start för arbetet när utvecklingsplanen är behandlad av 

fakulteten. 

Elia Psouni lyfter frågan om dålig ventilation i många av 
undervisningslokalerna. Frågan skickas vidare till prefekt Sofia 
Bunke som får ta det vidare med Akademiska Hus. 

§ 12. Övrigt 

Vid protokollet 

~(YhUM~- 
Anita Lennerstedt 

I övrigt inget. 

Justeras: 

~- - _,J2~ 
J ;~·d i Erik Pålsson 

~ii.c ~Llt~U\_ 


